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Protokół z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

Odbytego w dniu 15 kwietnia  2019 roku o godz. 08:00 

W Sali narad- pokój 107 

Obecni: członkowie komisji wg załączonej listy obecności, Burmistrz Miasta Tomasz Bujok, Dyrektor 

Miejskiego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół  Barbara Szalbot, Kierownik Urzędu Stanu 

Cywilnego Beata Stebel. 

Tematyka posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

2. Stan zaawansowania i przygotowanie tygodnia zdrowia pod kątem wad postawy. 

3. Raport ze stanu oraz wyposażenia szkolnych gabinetów pielęgniarskich. 

4. Możliwości pozyskania przez Wiślańskie Centrum Kultury środków na zajęcia w okresie 

wakacyjnym. 

5. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 1 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Radna Barbara Kędzior rozpoczęła obrady komisji od powitania 

wszystkich przybyłych, i poprosiła o przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji z dnia 18 marca 2019 

roku.   

Głosowanie za przyjęciem protokołu: jednogłośnie - „za”. 

Ad.2 

Zastępca Przewodniczącej  Komisji Radna Barbara Kędzior przeszła do kolejnego punktu porządku-  

stan zaawansowania i przygotowanie tygodnia zdrowia pod kątem wad postawy. O omówienie 

materiału poproszono  Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego Beatę Stebel. Pani Kierownik 

poinformowała, że obchody tygodnia zdrowia zostały zaplanowane na  22 maja 2019 roku. 

Planowane jest przeprowadzenie w tym dniu bezpłatnych badań słuchu oraz osteporozy. W 

obchodach tych udział weźmie Chrześcijańska Służba  Charytatywna oraz Komisariat Policji w Wiśle.  

Raport stanowi załącznik do protokołu. 

Głosowanie za  przyjęciem informacji: jednogłośnie  „za”. 

Ad. 3 

Zastępca Przewodniczącej  Komisji Radna Barbara Kędzior przeszła do kolejnego punktu porządku 

obrad-raport ze stanu oraz wyposażenia szkolnych gabinetów pielęgniarskich. Raport omówiła 

Dyrektor Miejskiego Zespołu Ekonomiczno- Administracyjnego Szkół w Wiśle Barbara Szalbot. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Głosowanie za przyjęciem informacji: informacja została przyjęta jednogłośnie. 



[Wpisz tekst] 

 

Ad. 4 

Zastępca Przewodniczącej Radna Barbara Kędzior przystąpiła do kolejnego punktu porządku obrad- 

możliwości pozyskania przez wiślańskie Centrum Kultury i Informacji środków na zajęcia w okresie 

wakacyjnym. Członkowie komisji zadawali pytania a odpowiedzi udzielał Burmistrz Miasta Tomasz 

Bujok. Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

Głosowanie za przyjęciem informacji: informacje przyjęto jednogłośnie. 

Ad. 5 

Zastępca Przewodniczącej  Komisji Radna Barbara Kędzior przeszła do kolejnego punktu porządku 

obrad- sprawy bieżące. 

W sprawach bieżących poruszano tematy: 

1. Strajku nauczycieli; 

2. Szkoły w Czarnym; 

3. Żłobka miejskiego- Dyrektor MZEAS przedstawiła porównanie kosztów funkcjonowania 

miejskich żłobków w różnych miejscowościach. Po analizie komisja stwierdziła, że są to 

ogromne koszty utrzymania żłobka i na chwilę obecną ekonomiczniejsze jest dotowanie 

żłobka prywatnego niż budowa miejskiej placówki. 

4. Zaznajomiono się z odpowiedziami na wnioski komisji. 

 

Na tym  Radna Barbara Kędzior zakończyła posiedzenie komisji i podziękowała za udział w 

posiedzeniu.  

 

       Protokołowała                                                                                       Zastępca Przewodniczącej Komisji 

 Inspektor Justyna Pilch                                                                                         Radna Barbara Kędzior 

 

 

 


